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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2020. június 9-én 14:00 órakor megtartott üléséről, mely a Microsoft 

Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Haddad 

Richárd, Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba és Dr. Vokony István. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Nagy János, Táczi 

István, Rejtő János, Orlay Imre, Tóth József tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint 

Beckert Péter és Tilesch Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dési Albert, Kovács László, Rubint Dezső és Kovács András. 

A járvány miatt érvényben lévő korlátozó rendeleteket figyelembe véve az Egyesület Elnöksége 

úgy döntött, hogy a most esedékes elnökségi ülést is az online kommunikáció segítségével, 

videókonferencián bonyolítja le. 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd felkérte Veisz Imre Főtitkárt, hogy vezesse le az 

ülést. 

Első napirendi pontban az előző elnökségi ülés döntéseivel kapcsolatban tájékoztatta Veisz 

Imre a jelenlévőket. 

Az előző ülés után pár nappal megjelent egy rendeletet, amely szerint az éves beszámoló 

benyújtásának határideje nem változik, tehát az 2020. május 31. Annak érdekében, hogy ez 

megtörténhessen, az elnökség szavazati joggal rendelkező tagjai email szavazással a 

Küldöttgyűlés nevében elfogadták a benyújtandó dokumentumokat, valamint határoztak arról - 

szintén a kormány által kiadott rendeletet figyelembe véve - hogy a veszélyhelyzet megszűnése 

után maximum 90 napon belül összehívják a Küldöttgyűlést és a Küldöttekkel is elfogadtatják a 

korábban benyújtott dokumentumokat. Erről a Küldötteket értesítette a központi iroda, egyben 

megküldte részükre a dokumentumokat. 

Második napirendi pont keretén belül Gelencsér Lajos elnök felhívta az elnökségi tagok 

figyelmét, hogy a következő elnökségi ülés a “nyáriszünet” után, szeptemberben lesz. Azonban 

az összes rendezvénnyel kapcsolatban korábbi időpontban kell végleges döntést hozni, hogy 

megrendezésre kerül vagy sem. Felkérte az elnökség tagjait, szavazzanak az elnök és a főtitkár 

teljes jogú döntéshozatali jogáról a rendezvényekkel kapcsolatban. Az elnökség 14/2020 számú 
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határozatával egyhangúlag elfogadta a felterjesztés azzal a kiegészítéssel, hogy a döntéseket 

az elnök, a főtitkár, az irodavezető, valamint - lehetőség szerint - az adott rendezvény 

megrendezéséért felelős szervezési bizottság elnöke és a rendezvény fő támogatója együtt 

hozzák meg. A határozat teljes szövege az 1. számú mellékletben olvasható. 

Harmadik napirendi pontban az idei év rendezvényei szervezésének helyzetét ismertette Veisz 

Imre főtitkár. Minden rendezvény szervezése azt feltételezve folyik, hogy az a korábban 

megszokott módon megrendezésre kerülhet. Adottak azok a döntést igénylő időpontok, amikor 

az adott rendezvényt még kötbérfizetés nélkül le lehet mondani. Egy rendezvény fizikai 

megrendezésének törlése csak végső megoldásként kerül szóba. Ha ez a sajnálatos helyzet állna 

elő, akkor rendezvényt megpróbálja az Egyesület valamilyen később eldöntendő módon az online 

térben legalább részlegesen megtartani, lebonyolítani. Az elnökség tagjai egyetértettek abban, 

hogy a Vándorgyűlés jelentkezési felülete megnyitható a vendégek számára. A Vándorgyűlés 

résztvevőinek kiállított díjbekérők fizetési határidejét augusztus 10-re módosították az elnökség 

tagjai. 

A Védelmi és Irányítástechnikai Fórum új időpontja október 6-8. 

A Küldöttgyűlés időpontja továbbra is kérdéses, mert azt, a veszélyhelyzet megszűnését követő 

90 napon belül kell összehívni. 

Az Országos Elnök- Titkári Találkozóval kapcsolatban felmerült, hogy valóban szükség van-e a 

megrendezésre, de az elnökség úgy döntött, hogy igen. A döntés meghozatalánál szempont volt, 

hogy az Egyesület pénzügyi helyzete stabil, és a közhasznúsági kritériumoknak abban az 

esetben is megfelel, ha a 2020-as évet veszteséggel zárja. 

Az Infoshow tavalyi rendezvénysorozatának utolsó állomása elmaradt a járvány miatt. Online 

módon a rendezvény megrendezésre került, mindazonáltal a szervezőbizottság álláspontja 

jelenleg az, hogy azt a fizikailag is célszerű lenne megrendezni. Ennek a tervezett időpontja 2020. 

szeptember 24.  

A Mi a pálya? pályaválasztó fesztivál előkészületei is zajlanak, de még korai szakaszban járnak.  

Az elnökség tagjai úgy döntöttek, hogy minden rendezvény szervezése haladjon tovább.  

Negyedik napirendi pontban a Vándorgyűlésen biztosított kedvezmények pontosítását kérte 

Tilesch Péter irodavezető, mert a tavalyi 31/2019 számú határozatot kiegészíteni, pontosítani 

célszerű. Rejtő János javasolta, hogy az elnökség tagjai  az első napon (szerdán) kapjanak 

ebédet is. Tóth József felvetette, hogy a Vándorgyűlés főszponzora, valamint a társszervező MEE 

szervezet tagjai valamiféle kedvezményben részesüljenek. Veisz Imre tájékoztatta a jelenlévőket, 

hogy a MEE szervezet esetében ez most is működő gyakorlat. Reggeli, ebéd és vacsora nélkül, 
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a helyi szervezet tagjai díjmentesen látogathatják a rendezvény és vehetnek részt az 

előadásokon.  

A kedvezményeket érintő kiegészítéseket az elnökség 15/2020 számú határozatával 

egyhangúlag jóváhagyta azzal a kiegészítéssel, hogy az elnökség tagjai az első napon ebédet is 

kapnak, valamint a MEE helyi szervezet által javasolt oktatási intézmények diákjai díjmentesen 

látogathatják a rendezvényt. A határozat teljes szövege a 2. számú mellékletben olvasható. 

Ötödik napirendi pontban a 2020. évi gazdasági újra tervezésről tájékoztatta Kiss Zsuzsanna 

a tagokat. A pénzügyi adatokat tartalmazó táblázatot megkapták az elnökség tagjai. Felhívta a 

figyelmet, hogy a táblázat adatai a legrosszabb és a legoptimistább helyzetet is mutatják. A 

tényleges eredmény valahol a kettő között fog alakulni. Veisz Imre jelezte, hogy 

költségcsökkentés céljából felmerült annak kérdése, hogy az Országos Elnök- Titkári Találkozót 

törölje az Egyesület. Az elnökségi tagok véleménye megoszlott, de 2 tartózkodás mellett az 

elnökség úgy döntött, hogy a rendezvény megtartásra kerüljön. 

A hatodik napirendi pontot, melyben a 2021. évi BÁL-ról határoznak, az elnökség később 

tárgyalta (lásd lejjebb). 

Hetedik napirendi pont keretében a Magyar Világítástechnikáért Alapítványt mutatta be pár 

szóban Nagy János, majd az elnökségi tagok döntését kérte arról, hogy a Magyar 

Elektrotechnikai Egyesület engedményezze az alapítói jogának gyakorlását a MEE 

Világítástechnikai Társaságra. Az elnökség a kérdést megvitatta és végül kérte Nagy Jánost, 

hogy készíttessen egy kapcsolatos jogi anyagot, mert ez a döntés egyesületi vagyont, vagyoni 

jogot érint és az elnökség minden részletre kiterjedően szeretné látni a döntés hatásait, 

következményeit. 

Nyolcadik napirendi pontban a felnőttképzési rendszer idei átalakulásáról és az Egyesület 

oktatásszervezésének változásáról számolt be Szeli Viktória képzési szakreferens. 

Kilencedik napirendi pontban a 2020. évi tagdíjfizetések helyzetét tekintette át az elnökség. A 

június 2-ig befizetett díjak aránya ~66%-a a tavalyi összes befizetésnek. Áprilisi elnökségi ülésén 

az Egyesület a tagdíjak befizetésének határidejét június 30-ig tolta ki, valamint leállította a 

tagnyilvántartó rendszer automatikus funkcióját, ami a határidők figyelembe vételével passzív 

státuszba helyezi azon tagokat, akik a határidő lejártáig nem fizették be a tagdíjat. Veisz Imre 

kérte, hogy a napirendi ponthoz kapcsolódó táblázatot, mely a tagdíjfizetés szervezetek szerinti 

megoszlását is tartalmazza, a központi iroda küldje meg minden szervezeti vezető részére. 

Tizedik napirendi pont keretén belül Haddad Richárd tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy a 

jubileumi nyakkendőt helyettesítő ajándékra a MARKOM – előzetes véleményfelmérés alapján – 
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a logóval ellátott teniszpólót, a korsó és váza kombinációt, vagy az esernyőt javasolja. Több tag 

tette le a voksát az esernyő mellett, de felmerült a logóval ellátott golyóstoll is. Mivel már több 

elnökségi tagnak távoznia kellett az ülésről, így az a döntés született, hogy a következő elnökségi 

ülésen a MARKOM bemutat konkrét ajánlatokat az esernyőkre és a golyóstollakra képpel, és 

árakkal és akkor hozza majd meg az elnökség a döntést a nyakkendő helyettesítéséről. 

Egyebek napirendi pontban rövid eszmecsere után a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Partnere 

díj várományosáról döntöttek a tagok. A díjat az E.ON Hungária Zrt. kapja. 

Ezt követően esett szó a hatodik napirendi pontban szereplő 2021. évi BÁL megrendezéséről. Az 

Tilesch Péter irodavezető itt felhívta a figyelmet a pénzügyi újra tervezésben szereplő -

pesszimista esetben több tíz millió forintos- veszteségre és jelezte, hogy a BÁL és az OET 

rendezvények külön –külön több millió forintos veszteséget generáló rendezvények.  

Pro és kontra érvek elhangzása után az elnökségi tagok többsége egyetértett abban, hogy a bált 

egy a korábbiakhoz képest jóval magasabb színvonalon kell megszervezni VIP vendégek 

meghívásával. Sikeres megvalósulása esetén a BÁL “befektetés a jövőbe”. Gelencsér Lajos 

elnök ezért felkérte Haddad Richárd Marketing és Kommunikációs Bizottság elnököt, hogy állítsa 

majd össze a bál koncepcióját, a  VIP vendégek listáját, koordinálja a VIP vendégek meghívását, 

vegyen részt a BÁL szervezésében.  A felkérést Haddad Richárd elfogadta.  

Tilesch Péter irodavezető tájékoztatta az elnökséget, hogy a központi iroda június 15-től a 

korábban megszokott teljes nyitvatartási idővel dolgozik tovább. Ezt a honlapon is kommunikálja 

a tagok felé. 

Ezután pedig a „Működj” pályázat tervezett kiírásáról adott tájékoztatót.  A pályázat június végén 

kerül megnyitásra. Az elnökség közreműködését kérte a pályázat népszerűsítésében. A jelenlegi 

elképzelés szerint 2020. november 30. a pályázatok benyújtásának határideje és decemberben 

a központi irodában kerül átadásra az első három helyezett díja, ami egy -egy tablet lesz. 

 

2020. június 9. 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 
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1. számú melléklet: 

 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a 2020. évi rendezvényekkel 
kapcsolatos döntéshozatalról 

 

 

Az Alapszabály 16.2. valamint 16.3. pontja értelmében az Elnök és a Főtitkár felelősek a feladatok 

végrehajtásáért az Alapszabály és az SzMSz szerint, az Egyesület érdekeinek messzemenő 

figyelembevételével.  

 

 

 

14/2020 Elnökségi Határozat 

 

 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége a járványügyi helyzetre és a közelgő nyári 

szünetre való tekintettel megerősíti azt, hogy az egyesület által szervezendő rendezvények 

megtartásáról, törléséről vagy későbbi megrendezéséről, online módon történő teljes vagy 

részleges megtartásáról az elnök a főtitkárral az irodavezetővel és a rendezvény szakmai 

vezetőjével egyeztetve, a rendezvény fő támogatóját lehetőség szerint bevonva döntsön. A 

kapcsolatos döntésekről a következő elnökségi üléseken adnak tájékoztatást. 

 

Budapest, 2020. június 9. 
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2. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a 2020. évi 67. Vándorgyűlés 
kedvezményei pontosításával kapcsolatban 

 
Előzmény: 
Az Elnökség Tagjai, Előadók, VIP vendégek és nyugdíjas és diák Tagok Vándorgyűlésen 
történő szállása, étkezésének biztosítása és a kapcsolatos költségek viselése –az 
alábbiakban beidézett módosított, kiegészített előterjesztést az Elnökség a 31/2019 
számú határozatával egy tartózkodás mellett elfogadta. 

 

„31/2019 Elnökségi Határozat 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége az Elnökségi Tagok, előadók és VIP 

vendégek a Vándorgyűléseken történő elszállásolása, a szállás- étkezési, szervezési 

költségeik viselésével kapcsolatban az alábbi határozatot hozza: 

1. a nyitást megelőző napon az Elnökség a Vándorgyűlés helyszínén, 

hagyományosan tart egy Elnökségi Ülést. A résztvevő Tagok részére az 

Egyesület 1 éjszakára biztosítja a fő szállodában az egy ágyas szobákban 

történő elszállásolást és az étkezést. A kapcsolatos költségeket a központ 

fizeti. Amennyiben erre az éjszakára a Tag további személyt hoz magával, 

akkor a kapcsolódó plusz költséget saját maga viseli; 

2. azon Elnökségi Tagok, akik a továbbiakban részt kívánnak venni a 

Vándorgyűlésen –és a részvételt a kért határidőre az iroda felé 

visszaigazolták- az Egyesület biztosítja azt, hogy ugyanabban a szobában 

lakhatnak igényük szerint az első vagy az első és második napon is. A 

kapcsolatos részvételi-, szállás-és étkezési költségek viseléséről maguk 

gondoskodnak; 

3. a Vándorgyűlés azon az előadói és szekcióvezetői, akik csak az előadásuk 

miatt, vagy a szekció vezetése miatt vesznek részt a vándorgyűlés adott napi 

programjában mentesülnek a szervezési díjtól és arra a napra ebédet 

kapnak. A költségeket a központ viseli; 

4. a MEE nyugdíjas és diák Tagjai szervezési díj fizetése nélkül látogathatják a 

Vándorgyűlés előadásait, abban az esetben, ha őket erre a saját szervezeteik 

a kért határidőre –előzetesen írásban- javasolják. 

5. az Elnök/Főtitkár döntése alapján a VIP meghívottak egy napra étkezést és 

egy éjszakára szállást kaphatnak. A költségeteket a központ viseli.” 
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15/2020 Elnökségi Határozat 
 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége a 2019. június 11-én elfogadott 31/2019 
számú határozatát az alábbi módosításokkal és pontosításokkal egészíti ki: 

Kiegészítés az 1. ponthoz: 

„A nyitást megelőző napon az Elnökség a Vándorgyűlés helyszínén, hagyományosan tart 
egy Elnökségi Ülést. A résztvevő Tagok részére az Egyesület 1 éjszakára, kedd 
éjszakára, biztosítja a fő szállodában az egyágyas szobákban történő elszállásolást és 
az étkezést keddi napra vonatkozólag. (Kedden: ebéd, kávészünet, vacsora, szerda 
reggeli és ebéd) 
A kapcsolatos költségeket a központ fizeti. Amennyiben erre az éjszakára a Tag további 
személyt hoz magával, akkor a kapcsolódó plusz költséget saját maga viseli”  

 
Indokolás: a csomagválasztással így van paritásban. (Ha valaki tovább marad és 
csomagot választ, akkor így tud az egységesség fenntartásával foglalni a honlapon.) 
 
A 2. pont változatlan formában érvényes. 
 
Kiegészítés a 3. ponthoz: 

„A Vándorgyűlés azon az előadói és szekcióvezetői, akik csak az előadásuk miatt, vagy 
a szekció vezetése miatt vesznek részt a vándorgyűlés programjában, mentesülnek az 
adott napi költségektől (4. csomag: részvételi költség + étkezés). A költségeket a 
központ viseli.” 
 
Kiegészítés a 4. ponthoz: 

 „A MEE nyugdíjas és diák Tagjai szervezési díj fizetése nélkül látogathatják a 
Vándorgyűlés előadásait, abban az esetben, ha őket erre a saját szervezeteik a kért 
határidőre – előzetesen írásban, tagkóddal igazolva – jelzik.” 
 
Az 5. pont változatlan formában érvényes. 
 
Egyéb kiegészítések és pontosítások: 

A szerdai plenáris ülés résztvevői aznapra napra étkezést, gálavacsorára meghívást, 
és egy éjszakára szállást kaphatnak. A költségeteket a központ viseli.  

A Vándorgyűlés MEE társszervezőjének tagjai a Vándorgyűlést regisztráció nyomán 
ingyen látogathatják, a kávészünetekben fogyaszthatnak, egyéb étkezésre nem 
jogosultak. 

A Vándorgyűlésen a helyi társszervező szervezésében meglátogató diákok regisztráció 
nyomán ingyen látogathatják, kávészünetekben fogyaszthatnak, egyéb étkezésre nem 
jogosultak. 

A pénteki plenáris ülés résztvevői aznapra étkezést kapnak. A költségeteket a központ 
viseli. 
 
Budapest, 2020. június 9. 


